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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:58 Statskontorets utvärdering av polisen

Statskontorets rapport Ombildningen till en sammanhållen polismyndighet. 
Delrapport 2 – om den nya organisationens genomslag (2017:10) bekräftar att 
Polismyndigheten har stora problem. I rapporten menar Statskontoret att det 
finns stora brister i Polismyndighetens styrning och att styrningen inte får fullt 
genomslag i myndigheten. Detta leder bland annat till sämre förutsättningar att 
uppnå en likvärdig service till medborgarna och till en minskad effektivitet i 
arbetet.

I rapporten framgår också att åklagarna tycker att kvaliteten och produktiviteten 
i polisens utredningsarbete har försämrats sedan omorganisationen. Få av 
polisens anställda tror att utredningsförmågan kommer att öka. Statskontoret 
konstaterar vidare att det är en stor utmaning för polisen att vända den negativa 
resultattrenden.

Det är uppenbart att resultaten inom polisen går åt fel håll och att poliskrisen 
blir allt djupare. 

Jag vill därför fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta, mot bakgrund av 
Statskontorets rapport, för att förbättra polisens styrning och för att vända 
utredningsresultaten? 

………………………………………

Tomas Tobé (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-03
Besvaras senast
2017-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


